
Beszámoló az ELTE TTK HÖK küldöttgyűlése részére 

2017.május 12. – 2017. október 3. 

2017. május 12-én választott meg újra a küldöttgyűlés a fizika szakterület 

koordinátorává. Beszámolómban a programokat, érdekképviseletet és egyéb 

delegáltságokat külön pontokba szedtem. 

Programok, mert azok kellenek 

Az alakuló küldöttgyűlés már közel volt a szorgalmi időszak végéhez, így a tanév során 

csak egy programot tűztünk ki célul, a MatFiz Bográcsot. A szervezést megkezdte 

mindkét fél, fizikás oldalról Kékesi Ádám és Lukovics Márk képviselte a szakterületet. 

Egy-két akadály és nehézségbe ütközött a szervezés, ami miatt a vizsgaidőszak végéig 

lett tolva a rendezvény, ez pedig végül ütötte az összTTK-s vizsgatemetőt, így végül a 

külön rendezvény elmaradt ebben az évben. 

Idén is megszerveztük a szokásos szakiránytájékoztatót a leendő másodévesek 

számára. Minderre május 26-án került sor. 

A már említett, július 7-ei vizsgatemető szervezésében nem vettem részt, csupán, mint 

összekötő ember, az EHÖK Vezetőképzője miatt nem tudtam részt venni rajta. 

Szakterületi programokat nem tartottunk külön a nyáron, így rögtön az idei tanévre 

ugranék. A korai évkezdésnek köszönhetően már augusztusban megkezdtük a 

szakterületi programok rendezését. Az első közös program a Fizikus összehangolódás 

volt augusztus 31-én, melynek célközönsége az elsőéves évfolyam volt. A program az 

B épületben kezdődött, majd az estét a Kertész vendéglátó ipari egységben folytattuk. 

Szeptember 8-án az Intézettel közösen szerveztünk egy évnyitó előadássorozatot, 

melyen bemutatkozott a Fizikai Intézet, röviden bemutatkozott a Mafihe, a TTK HÖK és 

egy-két oktató is. Ezt követően az elsőéveseknek lehetősége volt három labort is 

meglátogatni az épületben. A bemutató napot követően zajlott le a 

TermészetGyógyász Kocsmatúra, melynek szervezését a Bárczi különítménye 

bonyolította le, így a szakterületről csak résztvevőként volt mindenki jelen a 

programon. 

Szeptember 12-re szserveztük a Fizikus Ismerkedés Esttel egybekötött SZACS-ot. A 

program során részletesen bemutatkozott a Mafihe, mind ELTE-s, mind országos szinten. 

Bemutatásra került vázlatosan a HÖK munkája is, illetve megkezdtük tervezni a 

következő 3-4 hét programját is. 

Szeptember 14-én rendeztük meg a Fizikus ’SKÜ-t. A szervezést Szigeti Balázs és a 

Mafihe EHB végezte, ezúton is köszönet nekik! 

Szeptember 19-én rendeztük meg a matematika szakterülettel közösen a lassan 

hagyománnyá váló Komplex számháborút. Idén összekötöttük a programot a 

matekos teadélutánnal. Az idei időjárás miatt a program sajnos a teadélutánra 

redukálódott, de a tavaszi félévben tervben van az összecsapás pótlása. Az 

előkészületekben külön köszönet Tóth Marcell Dávidnak, hogy tehermentesített! 

Szeptember 22-én került megrendezésre a Gólyahajó. A gólyatáborban alakult színek 

elég erősek így az év elején, a szakos identitás erősítése végett külön Fizikus gólyahajó 



alapozást szerveztünk a színes programok elé. A szervezésért külön köszönet Körtefái 

Dórinak! 

Szeptember 28-ra szerveztük a Fizikus Társasjáték Estet. Ismételten köszönet Dórinak a 

szervezésért és a matematika szakterületnek a társasjátékokért! 

Tervben van a Fizikus Foci, egy szakos alapozás a gólyabál elé, egy tea és kex a 

következő egy hónapra, amit már a Mafihe EHB új elnökségével és az újjáalakult 

SZACS-csal közösen szervezünk. 

Kötelességek és egyéb finomságok 

Elég sűrű nyarat tudok a hátam mögött. A szacskó feladatok közé tartozik a 

mentorrendszerbeli részvétel, ennek igyekeztem eleget tenni, de nagy segítségemre 

volt Komáromi Pisti, aki nagyrészt nélkülem is elvitte a hátán a mentorbrigádunkat. 

Nagy pacsi ezért neki! Én voltam a sofőr a mentortábor helyszínének bejárásán július 

17-én, majd 22-24 között a táborban is részt vettem. A gólya-mentor találkozón sajnos 

külföldi konferencia miatt nem tudtam részt venni  

A nyár nagy részét a TTK idei egyetlen hivatalos gólyatábora emésztette fel számomra: 

Volt egy rakat megbeszélés, mind a munkacsoporttal, mind Ungi Balázzsal, a szervező 

pajtásommal: május 22, 29; június 6, 12, 23, 27; július 3, 17, 19, 21, 31; aug 4-6; 

Ezek mellett egyeztettem a BEAC-cal a sportnappal kapcsolatban három alkalommal 

is, majd részt vettem a közös terepbejáráson július 27-én, melyen részt vett Geréb 

Tünde és Orosz Betti a Szolgáltató központ részéről, illetve a szervező cégtől Orbán 

Balázs is. Augusztus 4-6 között szerveztük Délegyházára a sátrazós csapatépítő 

tréninget a szervezők számára. 

Augusztus 15-20. TermészetGyógyász Gólyatábor: ... 

A nyáron részt vettem az EHÖK Vezetőképző hétvégéjén július 7-9 között, a 

beszámolót erről egy korábbi közös csomagban olvashattátok. 

A beiratkozás, bár lassan jutottak el az információk, köszönhetően Balla Melinda 

tanulmányi előadó segítségének is, kisebb bukkanókkal ugyan, de békésen lezajlott. 

Nagy pacsi jár a segítő mentoroknak és Szigeti Balázsnak! Ugyanezen a héten írták az 

elsőévesek a kritériumdolgozatokat is, ezért is köszi a segítőknek! 

Delegáltságok 

A szakterületi delegáltak, Szlezák Zsófia, Rádl Attila és én, az Intézeti Tanács minden 

ülésen részt vettek, a Kari Tanács, Válaszmány delegáltságoknak eleget tettem. Az 

EHÖK KGy TTK-s póttagjaként részt vettem a július 16-i ülésen, a szeptember 27-i ülésen 

nem tudtam végül részt venni, mivel előző nap kaptam értesítést és így magánéleti 

programmal ütközött (nem sikerült osztódnom). 

Szeptember 13-án tartottunk egy EHÖK Rendezvényes találkozót, ahol főleg az Ányos 

fesztiválról és annak hirdetéséről volt szó, illetve beszéltünk a lehetséges közös összELTE-

s programokról a félév során. Ezekről részleteket Berta Andris EHÖK beszámolójában 

találhattok. 



Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Előre láthatólag az ülés első 1-2 órájáról hiányozni fogok és (bár remélem mindenki 

érdekében, hogy ennél nem lesz sokkal hosszabb) igyekezni fogok odaérni, de nagy 

valószínűséggel nem leszek jelen a beszámolók napirendi pontnál. Ennél fogva 

szeretnélek megkérni Benneteket, hogy amennyiben kérdésetek, felvetésetek kenne 

a beszámolómmal kapcsolatban, akkor azt még az ülés előtt személyesen vagy e-

mailben jelezzétek felém! 

Pacsi! 

Budapest, 2017. 09. 30. 
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Fizika szakterületi koordinátor 
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